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Dato: 8. oktober 2008 

 

 

 

Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 25. september 

2008 følger hermed velfærdsministerens endelige svar på spørgsmål 

nr. 510 (SOU Alm. del) stillet af Mette Frederiksen (S). 

 

 

 

 

Spørgsmål nr. 510: 

 

”Ministeren bedes give sin vurdering af, om Skanderborg kommunes 

beslutning om at nedlægge nattevagten på et bosted for demente og i stedet 

låse dem inde fra kl. 23 om aftenen til kl. 7.00 om morgenen hænger 

sammen med kommunernes trængte økonomi.” 

 

 

Svar: 

 

Som nævnt i min besvarelse af spørgsmål nr. 509 er det op til den enkelte 

kommunalbestyrelse at tilrettelægge ældreplejen inden for lovgivningens 

rammer. Jeg har ikke noget konkret grundlag for at give en vurdering af, på 

hvilket grundlag Skanderborg Kommune har tilrettelagt plejen for det i 

spørgsmålet omtalte bosted for demente.  

 

Efter det for mig oplyste, og som det også fremgår af spørgsmål nr. 509, har 

Skanderborg Kommune, kort tid efter at TV2 Nyhederne d. 15. september 

2008 bragte et indslag om det pågældende plejecenter i Skanderborg 

Kommune, valgt at genindføre den faste nattevagt på det nævnte 

plejecenter.  
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